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ZAPISNIK
s 4. sjednice Opdinskog vijeda Opdine RuZidrurAvS vrJw!4 vl,Lrrl

Sjedlrica je odlrZana 18. prosinca2017. godine, u vijeinici Opdine RuZi6 u,Gradcu, s
podetkom u 19:00 sati.

Siedhici nqznini wiip6nini.
Hrvoje Sudii, Mijo Bojdi6, Tomislav Vuletic, dnrr Strunje,
Sudic i Sandra Goreta.

"orrA a-^\

IVIilan , Damir JPrnjak, Josip Sudic i Sandra Goreta.
tni: Mirko Bikii (opravdano)

adelnik Opdine RuZii Ante Pijuk,
rjenik opiinskog nadelnika Dalibor Durdov,

rdana Matic.
pisniiar:
tarina Dtrezga.

Ods
Ostr

sj odnice rad
daizade za

Ante Duran.
Utv
Pred

sj:dnicu koj

Pijuk se prije podetka a kako bi pojasnio d{ se od ove
tonski zapis sjednica te ebu nesto re6i, to napr[vi na nadin
rvomicu i govori u mikr uSlo u zapisnik.

nicu opdinskog vijeda opiine RuZii otvorio je predsjednik opiiriskog vijeda

DNEVNI RED

Veri ikacija zapisnika s 3. sjednice Op6inskog vijeda
l. Prrj za 20,19 r

2.

3.

4.

godi
Pnj
Prtj
Prrj
201

log Proraduna Op6ine RuZi6 za 2018. godinu i projekcija 2020.

log Planir razvojnih programa 2018.-2020. godine,
log Odluke o izvr5avanju Proraduna Op6ine RuZii za2018. gorlinu,
log Programa gradnje objekata komunalne infrastrukture u Opdilri RuZiri za
godinu,

.eno je dar je sjednici nazodno 10 vijeinika te da postoji kvorum.
jednik je utvrdio da su vijeinici uz poziv dobili utvrdeni dnev4i red za 4.
glasi:



5. Prijedlog Pro5lrama odrzavanjakomunalne infrastrukture na podrudju Opiinr: RuLiC, za
2018. godinu,

6. Prijedlog Frograma javnih potreba u sportu
godinu,

na podrudju Opiine RuZii za 2018.

7 ' Prijedlog Pro6lrama javnih potreba u kulturi Opiine RuZii za20I8. glodinu,
8. Prijedlog Odluke o rasporedivanju sredstava za rad politidkih stranaka zastgpljenih u

Opiinskom vije6u Opdine RuZi6 u 201g. godini,
9. Prijedlog Socijalnog programa op6ine RuZi6 za20lg. godinu,
10. Prijedlog Programa utroSka sredstava naknade za zairLavanje nezakonito izgradenih

zgrad,a u prostoru na podrudju Op6ine RuZii u20lg. godini,
I i. Prijedlog Odluke o otpisu zastarjelih potraLivanja s osnove komunal.ne naknaCe.
12. Zahtjevi,
13. Razno.

Dnevni red je usv,cjen j ednoglasno.

Predsjedrrik op6irrskog vijeca daje Zapisnik 3. sjednice na glasovanje.
Zapisnik s 3. konstituirajude sjednice je verificiran jednoglasno.

Toika l.
Prrijedlog Proraiuna Opdine RuZid za 2018. godinu i projekcij a za 2019. i2020. g;odinu.
Ante Pijuk clhrazlaLe Proradun Opdine RuZii za2018.g. KaZe kako odmah r.rpada u odi stavka

ryih9d koja[e velil<a, ali tu je stavka kapitalnih pomoci, prijenos EU sredstavazaizgradnju
D.iedjeg vrti(a, bez opremanja za 2018.g. Rezultati natjedaja joS nisu poznatr tako da se ni
podetak gra{nje, obzirom na postupak javne nabave, ne moZe odekivati prije jeseni.
Stavku povpiava i projekt ,,ZaLeli'" za koji nemamo
nrLtjedaja.

Plihodovnu
M inistarst
Takoderje
Na Min. B
okoliSa i
u Cavoglav
S1o se tide
mehanizme

povratnu infornLaciju o rezultatu

navedeni temeljem upila premastranu i:ine i prihodi od poreza koji su
hnancija.

viden nastavak projekata sufinanciranih od MRRIFEU.
nitelja ie se apliciratiza izgradnju Spomen sobe u Kljacima, a na Fond zaStite
rgetske udinkovitosti za nabavku komunalnog vozila te energetsku obnovu Skole

aplate komunalne naknade, nadelnik smatra da ubuduie trebarno ostriie
late, jer nema smisla da jedan dio stanovni5tva uredno plaia naknadu,

koristiti
adase

ne:platiSama

Rashodi su

pisuje clug.

anjeni na stavci kulture. Socijalni program ostaje gotovo isti uz dodatak stavke
za vrticku ecu. Stavka proslave i <>rganizacije je povecana zbog organrzacrje putovanja,
proslava, ola. Sltavka placa je poveiana zbog tekudih pomo6i koje s,: odnose na javne
radove u tii u, kao i program ,,ZaLeli', a izvorni dio pla6a je smanjen.
Sto se tide unalne infrastrukture, nastavljaju se zapo&ti projekti, neki projekti su u fazi
pllpreme ektne do,kumentacije, nastojalo se zadovoljiti svih osam sela.
Kcmunalno rLavanjeje poveiano u materijalnom dijelu, a smanjeno na radovima.
Sto se tide i ne rasvjete nije joS odabrano rjeSenje, ,,esco model" nije najsretnije rjr:Senje jer
se radi o

potroSada.
godi5njoj otplati, iii 6e se na smanjivanje potroSnje el, energijo velikih

icirati ie se na natjedaj Ministarstva graditeljstva.
Ostvaren je
r izrade proj

kt s Ministarstvom drlavne imovine, po pitanju gospodarske zone.Midenjak
ktne dokumentacije za stambenu zonu RuZii.



Socijalni ram ostaje uglavnom isti.
port je slmanjena, ali sada 6e se odnositi samo na financiranje redo'vnog rada
organizarciju turnira ce se koristiti stavka proslave i dekoracije.

ulturu je smanjena u dijelu koji se odnosi na financiranje udruga, a dodana je
Kljacima,iranje ,,Kultumog ljeta" te su planirani rashodi za Spomen sobu u

ljeZje u C)tavicama, Spomenik u RuZi6u (led rasvjeta).
VD se pcrveiala, predvideno je odrZavanj e vozila.
vije6a otvara raspravu.

komunalnog vozrla, smatra da se treba imati vlastiti pogon, da nije opravdana
la, da se za cijenu stroja moZe koristi usluga vanjskih subjekata joS 20 godina, a

Vijeinik J

Sumnja u
ip Sudi6 se javlja zarljel.
inu iznosa od poreza na dohodak te ukupan iznos prihoda od poreza.

Smatra da e stavka za proslave i dekoracije previsoka, a da su KUD-ovi zakinuli, da neki
K.UD-ovi i raju financijski zahdevne programe (putovanja na smotre i razne manifestacije)

j nadin neie mo6i financirati. Misli da je za ,,Kulturno ljeto" prevelik iznos
Smatra da bi trebalo reciprodno po velidini programa i projekata hnancirati

Planir
cijena

Stavka za

udruga, a

Stavka za

slavka za
Spomen
Stavka za

Predsjedni

koje na ov
predviden.

kn na rad

Sto se tide
kupnja voz

\rijednik M
Itududi je
osigura 30.
za redoviti

\/ijeinik
l.ljacima

Slto se tide
ie se za

crganizacij

bavka komunalnog traktora da bi se olakSalo komunalno odrzl.avarye t,: smanjila
vanja. Tcrdan nadin reahzacrje nije dokraja utvrden.

n za racl s takvim vozilom, a ni sa Gradskom distodom to ne bi funkci,rniralo ier
ispostavljali radun za usluge iako bi imali viSe udjela.

lan Buzov ima amandman.
Mirlovi6 Polju osnovana braniteljska udruga, traLi da se ovlm ama,ndmanom

10,000,00 kuna,00 kuLna za rzradu Spomen obiljeZja poginulim braniteljima te
udrus,e. PredlaZe da se traZeni iznos skine sa stavke cesta.

mir Prnjak amandmanotn traLi povecanje stavke za rzgradniu Spomen sobe u

135.000.00 kuna na 200.000,00 kuna sa pozicije cesta.

udruge, a jednako svim KUD-ovima. Napominje da se treba uvijek imati oko 1.000.000,00
da bi se moglo financirati rzgradnju Vrti6a.

I)aje prij g da se ,ukine vije6nidka naknada ili se smanji za 50o/o i da se ta sredstva prebace
na KUD-o

nlogu se istiti i javni radovi za ko-je je izgledno da 6e se redovno provoditi. Misli da DVD
nije registri
bi oni i dali
S matra da se trebao smanjiti broj ugraclenih rasvjetnih tijela, pogotovo onih od 150w.

Ante Pijuk odgovara vije6niku Josipu Sudiiu da je iznos prihoda od proreza temeljen na
Lformacii a dobivenima od Ministarstva financiia.

ulture, smatra da do smanjenja nije do5lo vei se radi o drugadiLjoj raspodjeli, gdje
viti rad udruga koristiti iznos od 30.000,00 kuna, a 4i0.000,00 kuna za

Sia gos
proslava i manifestacija, gdje se mogu javiti i udruge i biti nositelji organizacije.
om Filridom Matiiem 6e se dogovoriti suradnja, a u samom dogadanju mogu

sudjelovati KUD-o''ri.
2',a v4etni naknarle smatra da je stvar svakog vijeinika ponaosob hodr: li se oclre6i svoje
rLaknade.

2',akom no vozilo nadelnik odgovara da smatra da se dugorodno kupnj avozila isplati.

,utnte Pijuk odgovara vijecniku Milanu Buzovu da je bio na samom osrnivanju udruge i u
rLeformaln
c,biljeZju

n razgovoru s predsjednikom udruge Veljkom Buzovom razgovarao o spomen
e je predlsjednik molio sufinanciranje spomen plode s jednom treiinorn iznosa.



n Milana Buzova kojim traZi 10.000,00 kuna za redovno funl<cioniranje udruge,
treba javiti na godi5nji natjedaj za frnanciranje projekata i programa g,Cruga koji

i pro'vesti te da ne vidi zasto, ukoliko udruga ima kvalitetan prograrn, tada ne

.a.nte Pijuk odgovara. vije6niku

2,a arnand
smatra da

ie Opiina
bi ostvarili

zahtjevu
tloSkovni

Vije6nik J
K-aLe da

A,nte Pijuk

Za Bleibu
Zamjenik
razraden,

A.mandman
branitelji
A.mandman
A.mandman
simostalne
A.mandman
A.mandman

a<o bude i

Prijedlog P
ukljuduju6i

T'oika 2.
Prijedlog

200.000,00 kuna,
pa predlaZe da se za

ip Sudi6 ima repliku.
u nije .jasan nadin na
koja je uloga gospodina

Damiru Pmjaku da se u ovom trenutku ne moZe udovoljiti
nego planiranih 135.000,00 kuna koji su tenreljeni na

sada ovaj amandman odbije.

koji 6e udruge moii iskoristiti sredsitva za llroslave
l-Irida Matida u tome te predlaLe da se ubudu6e, uz put

i
udekoracije i

Vukovar, p iraiputuBleiburg.

postavka
odgovara. da je gospodin Hrid Matic partner pri Ministarstvu kulture u samim
programil, a udruge mogu biti partneri ili nositelji.
je predviden iznos zaputkao i zaVukovar.
adelnika Dalibor Durdov napominje da koncept kulturnog ljeta nije dokraja

da bi gospodin Hrid Matii imao ulogu umjetnidkog direktora, a sama
nLanifestaci bi bila iiira od nastupa KUD-ova (razne radionice, lokalna gastro ponurla...).

Predsjednik op6inskog vijeia daje amandmane vijednika na glasovanje.

A.mandman vijednika Josipa Sudida da se vijednidke naknade smanje za 50Yo i prebace na
uCruge se qje na glasovanje.
Amandman vijecnika Josipa Sudii se ne usvaja sa 3 glasa,,za"

vijeinika Milana Buzova, 30.000,00 kuna za
u Mirlovi6 Polju, se daje na glasovanje.

i 7 glasova,,protiv".

spomen obiljeZje poginulim

vije6nika Milana Buzova je odbijen sa 3 glasa ,,2a" i 7 glasova.,,protiv".
vijecnika Milana Buzova, 10.000,00 kuna za redovno funkcioniranje Udruge

ije Miirlovi6 Polja, se daje na glasovanje.
vijednika Milana Buzova je odbijen sa 3 glasa ,,2a" i 7 glasova.,,protiv".
nadelnika Ante Pijuka kojim predlaLe iznos od 15.000,00 ktna za spomen

vije6a dreje Prijedlog Proraduna Op6ine RuZi6 za 2018. godinu i profekcija za
. godinu, ukljudujuii usvojene izmjene kojima se prihva6a amandman nadelnika

raduna Op6ine RuZi6 za 2018. godinu i projekcija za 2019. i 202(1. godinu,
glasova ,,2a" i 3 glasa ,,s\zdri,ana".vojene izmjene, je usvoien sa 7

na razrzojnih programa 2018.-2020. godine.

obiljeZje u irlovi6 f'olju s pozicije cesta i 30.000,00 kuna od kapitalnih in','esticija.

\ ije6nik J ip Sudit! ima primjedbu da bi trebalo ne5to napraviti po pitanju e,nergetske
uiinkovi i Skole u Gradcu.
A.nte Pijuk lgovara da ce razgovarati s ravnateljem Skole i prodelnicom SfZ za prosvjetu pa

ijative s njihove strane, <>dazvat 6e se suradnji po tom pitanju.

Predsjednik
2019. i 2

na glaso

Ntadelnik te Pijuk obrazlaLe pojedinadno svaku stavku.



['redsjedni vije6a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.

\/ijeinik p srrdic kaLe da je trebalo koristiti nadedaje za bivsu osnovntr skolu u
Otavicama,
kaZe da
C)tavicama.

Smatra da

dobiju jed
.A.pelira da
rr:kreacijsk
\favodi da j
a sadaje

ttalibor

a ne troSiti svoja sredstva, daukazuje na problem vlage na istorn objektg. Takoder
trebalo pokenuti utvrdivanje vlasni5tva za biv5u Antimalaridnu stanicu u

kod izgradnje nerazvrstanih cesta trebalo rasporediti radove r:ako da sva naselia
broj metara asfalta.
u izmjenama PPUO RuZic ditavo podrudje terena u RuZicu stavi u sportsko-

zonu <Ia bi se prostor zaStitio.
: do sada bila praksa da vijede utvrcluje prioritete po zahtjevima za uredenje puta,
altirano 3O-tak m puta koji nije bio podnesak opiinskom vijeiu.

govara da 6e se pristupiti rjeSavanje vlasniStva biv5e Antinralaridne stanice u
Otavicama se rje5ava ua problem vlage na objektu biv5e Osnovne Skole u

nzervatorom, gospodinom Ivom GlavaSem.
L redenje rstanih cesta 6e se rje5avati po prioritetima.

Predsjednik vijeia zalvara raspravu i

mu odgovara da je teren u RuZiiu uvr5ten u Izmjenama ppUo RuZi6, ali ne
c ijela desti a Sto se tide asfaltiranja puta, spomi dio puta nije asfaltirala Op6ina, Cfpiini nije
ispostavlj radun zataj asfalt.

A.nte Piiuk
Cttavicama,
suradnji s k

Prijedlog P

glasova,,za

Toika 3.
Prijedlog
Nadelnik
Predsjednik
Predsjednik
Prijedlog

2tt2078.- . godine na glasovanje.
ana razvaJnln programa
i2 glasa ,,s\zdrLana"

uke o izvr3avanju Proraiuna Opdine RuZid za2018, godimu.
Pijuk navodi dijelove ove Odluke.

vije6a otrrara raspravu na ovu todku dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
vije6a da.ie ovu todku dnevnog reda na glasovanje.

flt&SOYB,,,ZZ

luke o izvr5avanju Proraduna Opdine RuZii za 2078. godinu je usvojen
i 3 glasa ,,stJzdrLana".

daje Prijedlog Plana razvojnih progriama Opiine RuZi6

Opiine RuZii za 2018.-2020. godin,l, je usvojen sa 8

sa7

Toika 4.

Prijedlog
2t)18. god
Nadelnik
iz;mjenom
Cpcina
p,rmo6i.
Predsjednik
Predsjednik
Prijedlog
godinu je

rogramal gradnje objekata komunalne infrastrukture u Opdini RuZi6 za

ja5njava da se radi o nastavku na pridu Plana razvojnih programa, sada s

stavku uredenja nerazvrstanih cesta u iznosu od 15.000,00 kuna. KaLe da 6e
ii aplicir:ati na natjedaje kako bi bar dio ovih sredstava irnali od kapitalnih

vijeia otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
vije6a daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.

grama gradnje objekata komunalne infrastrukture u Op6inri RuZi6 za 2018.

Toika 5.

jen sa'/ glasova ,,2a" i 3 glasa ,,suzdrLana"



Prijedlog P javnih potreba u sportu na podrudju Opiine RuZii z:a 2018. godinu je
usvojen sa glasova .,,za" i 2 glasa,,suzdrLana"

I'oika 7.
P'rijedlog
Itladelnik

ma javnih potreba u kulturi Op6ine RuZid za2018. goclinu.
i da smo o svemu tome ve6 pridali kroz stavke proraduna, ali sada treba u ovaj

Program u
Predsjedni
Predsjedni

titi izmjenu za spomen obiljeZje u Mirlovii Polju u iznosu od 45.000,0r) kuna.
vijeia otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
vije6a da.ie ovu todku dnevnog reda na glasovanje.

Prijedlog P

I'rijedlog
2018. god
Itradelnik
6e se trebat
t redsjedni
F redsjedni
Frijedlog
godinu je

l'oika 6.
P'rijedlog
Ittradelnik
proslave i
Predsjedni
Predsjedni

glasova

koalicijski
F'redsjedni
t'redsjedni
t'rijedlog

mar odrZavanja komunalne infrastrukture na podruiju opdinr: Ruzid za

uodi koji su tro5kovi komunalnog odrLavanja, a sto se tide prihoda napominje da
zauzel:.i oStriji stav kod naplate komunalnih naknada te koristiti opomene i ovrhe.
vijeca otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
vijeca darje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.
grama <tdrLavania komunalne infrastrukture na podrudju Opdine RuZi,i za2018.
rjen sa 8 glasova ,,2a" i 2 glasa ,,suzdrLana"

grama javnih potreba u sportu na podruiju opdine RuZir! za2018;. godinu.
jaSnjava da se ne radi o smanjenju stavke, nego se dio sredstava prebacuje na
koracije za organizaciju turnira.
vije6a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
vije6a daie ovu todku dnevnog reda na glasovanje.

grama javnih potreba u kulturi Opcine RuZii za 2018. godinu je usrzojsn sa g

i2 glasa ,,suzdrLana".

ih prihoda te smatra da je napravljena greSka u rasporedu sreds;tava izmedu HDZ-
ukoliko ne postoji sporazum koalicijskih partnera. TraLi za sljede6u s.lednicu na

l'oika B.

I'rijedlog luke o rasporedivanju sredstava za rad politiikih stranaka zastuLpljenih u
()pdins vijedu Opdine RuZi6 u 2018. godini.
I.tradelnik je miSljenja da ima vaZnijih projekata i da ovu stavku treba staviti na minirnum.

\rije6nik p Sudi6 smatra da ova odluka nije zakonita, da bi iznos trebao biti rninimalno
0,7o/o iz
a i HCSP
uvid m koalicij skih partnera.
Ante Pijuk da.ie sporazum koalicijskih partnera sklopljen.
[)alibor rdov odgovara da 6e se provjeriti zakonitost

partnera.
vijeda otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.

vije6a daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.
luke o rasporedivanju sredstava za rad politidkih

Opiinsk vije6u Opdine RuZi6 u 2018. godini je usvojen sa 7

,.suzdrLana

lloika 9.
I'rijedlog

rasporeda sredstava izmedu

Nije bilo viiie primjeCbi.

stranaka zasttrpljenih u
glasc,va,,za" i 3 glasa

ijalnog; programa Opdine RuZid za2018. godinu.



l,ladelnik
I'redsjedni
I'redsjedni

vodi kako je Program ostao isti, uz dodatak jednokratne potporrl zavrtick.-djecu.
vijeia otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
vijeia d4je ovu todku dnevnog reda na glasovanje.
ijalnog programa Op6ine RuZi6 za2018. godinu usvojen je sa 7 glaso.ra ,,2a" i 2

", jedan vijecnik nije glasovao.

grama utro5ka sredstava naknade za zadr7,avanje
toru na podruiju Opdine RuZi6 u 2018. godini.

poja5njava da se radi o Programu kojim se sredstva od
za izgradnju komunalne infrastrukture.
vijeia otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda. Nije bilo pr1mjedbi.
vije6a daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.

navodi da je to Odluka koju ne Zeli donijeti, ali nema izbora,jednostavno nije u
ljudi redovno pla6aju komunalnu naknadu, a neki ne pladaju i irekaju da im se dug

I'rijedlog
glasa,,su

lloika 10.

I'rijedlog
zgrada u

Itnte Pijuk
ramjenjuju
['redsjedni
['redsjedni

nezakonito izgratlenih

,,lep,ahzacije'' obj ekata

F'rijedlog grama utro5ka sredstava naknade za zadrLavanie nezakonito izgradenil:r zgradau
i 2 glasaF'rostoru n podrudju Opiine RuZii u 2018. godini je usvojen sa 8 glasova,,za"

,.suzdrLana

I'oika 11.

['rijedlog luke o otpisu zastarjelih potraZivanja s osnove kornunalne, naknade.
Ante Pijuk
r:du da isti
ctpiSe.
F'redsjedni\ vijeca otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda. Nije bilo priim.iedbi.

8 glasova ,,Na" i 2 glasa ,,stJzdtLana".

lloika 12.
Z',ahtjevi

1. Josip Gabriltovid traZi proSirenje puta u Gornjim Otavicama cca 200 m, uz
sugfasnost vlasnika susjednih parcela
Antg Pijuk kale da se radi o mladoj obitelji s djecom koja je odredila ostrrti ovdje i
bavi]ti se stodarstvom, otvoriti farmu.
Zahtlevuje priloZenarzjava Ivana Sudi6a, vlasnika susjednih parcela, da je suglasan s

pro5irenjem puta.
Zahljevu je priloZena ponuda radova koji su potrebni.
Antp Pijuk kaLe da je taj put nama interesantan zbogku6e Ivana MeStrovida.
PrijQdlog Ante Pijuka je da se udovolji zahdevu uz uvjet da se provjeriizjava vlasnika
susjednih parcela, da se utvrde granice puta i dase zatraLijoSjedna ponuda.
Predsjednik vijeda daje prijedlog na glasanje. Prijedlog je prihva6en jednogleLsno.

2. Iva4 Vidovid u ime mje5tana Vidovidi, Kunievi6i, Gugici traLi nasip,anje puta
pre{na zaseoku Vidovidi, Gornji Gradac te da se postavi javna rasvjeta
Ante Pijuk kaLe da tu postoji i jedan dio ceste koji nasipa Sumarija, predlaLe da se

Hrvatskim Sumama proslijedi ovaj dopis i traLi od njih da jedan dio puta naspu, a

Opdlina bi mogla jedan dio puta nasuti sa do 60 t jalovine i do 8 sati rada strojem. Sto
se tide rasvjete, smatra da za sada ne treba postavljati javnu ras.'rjetu jer ku6e nisu
obnovljene.
Predsjednik vijeca daje prijedlog na glasanje. Prijedlog je prihva6en sa 8 gliLsova ,,2a"
r2 glasa,,sJzdrLana".



Udruga ,rTisno" traLi sufinanciranje dokumentarnog filnna ,,Sje6anje na
Kornatsku tragediju" koji radi u suradnji s DVD-om Tisno i DVD-om vodice. u
skladu s mogudnostima, u iznosu od 500,00 do 1.000,00 kuna.
Nadelnik predlaLe da im se donira 500,00 kuna.
Predsjednik vijeia daje prijedlog na glasanje. Prijedlog je prihvaden jednoglasno.

4. Ilija Koprtla traLi nasipanje puta od kraja asfaltiranog putaL do svo.ie ku6e u
Kljacima (cca 400 m)
Nadelnik predlaZe da se odobri do 50 t jalovine.
Predsjednik vijeia daje prijedlog na glasanje. Prijedlog je prihvaien jednoglasno.

5. Milan Buzov traLi da se plati nastup madioniiara koji bi nastupio prigodom
darivanja djece, povodom boZidnih blagdana, u Skoli u Drvenjaku, u iznosu od
1.000,00 kuna.
Nadelnik kaLe da je za ovu godinu stavka potro5ena, ali ako nije problem da se plati u
sljedecoj godini, predlaLe da se zahdev odobri.
Predsjednik vijeia daje prijedlog na glasanje. Prijedlog je prihva6en jednoglzrsno.

]'oika 13.

Ilazno

\lijeinik Josip Suilii traLi na uvid dokumentaciju za jednostavnu nabavu za asfaltilanje ceste
l,lc 095 u Gornjem Gradcu.

\rijedni.k Josip Sudii traZi objaSnjenje tko je kriv Sto se uruSio zidna Dc,mu u Kljacima jer
cbjekt mora biti siguran. Smatra da nadzor nije dobro odabran i da bi se trebalo traLiti
cbeStecenje kad se utvrdi dijaje krivnja.

I)alibor Durdov odgovara da je, Sto se tide NC 095, posao odraden korektn,r te da ie: vijeiniku
Josipu liudiiu dati svu dokumentaciju na uvid.
\/ije6nik Josip Sudi6 je imao krivu informaciju o iznosu obavljenih radova, a nakon Sto je
r,idio Zapisnik o c,tvaranju, pregledu i ocjenjivanju ponuda, kaLe daje to korektna cijena, da
j r imao drugadiju informaciju.

l,ladelnik odgovara da Sto se tide Doma u Kljacima, sve je uredno, nadzor i izvodad, izvoda(,
ie sanirati Stetu, pr:ojekt ima svojih manjkavosti, radi se o nesretnom sludaju.

I'redsjednik vije6a zakljuduje rad sjednice.
Sijednica j e zavr!;ena u 19 :27 satr.

lijednica je tonski snimana, tonski zaprs

vijeinici ga na zahtiev mogu presluSati.

Zapisniiar
Katarina Drezga

duva prodelnica Jedinstvenog upravnogi odjela, a

EDNIK
lDuran
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